
Protokół Nr 43/13
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 9 października 2013 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.30, zakończono o 16.00.
Przewodniczył: Piotr Kułakowski -Przewodniczący Komisji Finansów
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Sokółka za I półrocze 2013 r.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka

na lata 2013-2016.
6. Projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny

wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.
7. Wolne wnioski

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Sekretarz Z.Tochwin zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku posiedzenia punktu 6 w sprawie
określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego
w ramach inicjatywy lokalnej.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Radny S.Sawicki zgłosił wniosek o wprowadzenie jako punkt 6 projekt uchwały w sprawie
zmiany wysokości diet radnym.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja 2 głosami "za" przy 6 "przeciw" odrzuciła wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia.
Komisja 7 głosami "za" przy 1" przeciw" przyjęła porządek posiedzenia.
Komisja obradowała wg. następującego porządku:

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Sokółka za I półrocze 2013 r.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka

na lata 2013-2016.
6. Wolne wnioski

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.



Radny Sawicki zgłosił uwagi do protokołu, które zostały poprawione.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła protokół.

Ad.3
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Sokółka za I półrocze 2013 r. przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja 5 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" wydała opmIe pozytywna do
sprawozdania.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Przewodniczący Komisji poprosił Zastępcę Burmistrza o omówienie zadań z wykazu zadań
inwestycyjnych, na jakim są etapie.
Pan Piotr Bujwicki Zastępca Burmistrza omówił zadania z wykazu zadań inwestycyjnych
stanowiących załącznik do proj ektu uchwały.
Ad. I. Zadania kontynuowane.
1. - w trakcie realizacji rozpoczęto budowę kanalizacji we wsi Nowa Kamionka.
2. - zadanie zakończono.
4. - wykonane
5.- wykonane
6. - w trakcie realizacji
Ad.II zadania nowo rozpoczęte.
1. -procedura w trakcie
2. wykonane
3. wykonane.
4. wykonane.
5. w trakcie realizacji.
6. - na etapie starania się o pozwolenie wodno-prawne
7. wykonane.
8. - trwa procedura przetargowa
9. - opracowywanie dokumentacji
10.- w środę przetarg.
ll.-czekamy na przetarg
12.- dokumentacja będzie w ciagu kilku dni
l3.-oczekujemy na podpisanie umowy.
14. -w trakcie realizacji
15.- wykonane odbiór inwestycji we wtorek.
l6.-inwestycja przejdzie na 2014 rok.
17- wykonane
19-w trakcie realizacji
20.- czekamy na przyłącze energetyczne bo będzie tam przepompownia,
2l.-otworzenie ofert zostało przesunięte ze względu na to że wpłynęło dość dużo zapytań i na
wszystkie trzeba odpowiedzieć,
22.-inwestycja przechodzi na przyszły rok
23-otwarcie ofert w przyszłym tygodniu



24- zwiększenie o 85 tys. zł, wchodzi w to oświetlenie wsi Boguszowski Wygon, Igryły i
Reymonta ajeśli starczy środków to osiedle muzyków też.
III. Zakupy inwestycyjne
1. - prawie w całości zrealizowane.
3.- wykonane.
4.- po przetargu zakupiono pojazd.
5.- wykonane
6.- wykonane
7. -wykonane.
Radny lSaicłowski zwrócił uwagę na inwestycję uLPocztowej. Na jakim etapie jest ta
inwestycja?
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że przygotowujemy się do modernizacji oświetlenia.
Można wycinać drzewa w pasie drogowym ale bezpośrednio przed rozpoczęciem inwestycji.
Z bieżącego utrzymania wykonujemy chodnik na ul. Wróblewskiego oraz chcemy wykonać
chodnik na uLWspólnej. Odcinek na ulicy Witosa to na tą inwestycję złożyli się mieszkańcy i
jest ogłoszony przetarg.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę na niesłowność Pana Burmistrza odnośnie ulicy
Pocztowej jak i chodników na uLSpokojnej. Dodatkowo, dlaczego inwestycja w
Bobrownikach nie jest przełożona na 2014 rok.? I tak nie zostanie wykonana w tym roku.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że podpiszemy umowę na ten rok i przejdą środki na
nie wygasające wydatki.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, że ogłaszając przetarg dzisiaj wykonawca da niższą cenę bo
będzie wykonywał ja w następnym roku wiec już sobie planuje kalendarz na przyszły rok.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę że ta droga zostanie zniszczona przez ciężarówki ze
żwirem. Zapytał dlaczego nie dofinansuje tej inwestycji żadna kopalnia.
Radny S.Sawicki dodał, że Budorkusz nie dołoży bo 2 mln, zł. wydał na inwestycje w
Drahlach.
Radny P.Kułakowski zapytał dlaczego gmina Sokółka nie składała wniosków o
dofinansowanie na inwestycje wodno-kanalizacyjne.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że nie spełniamy warunków m.in. ilości mieszkańców
na kilometr.
Burmistrz S.Małachwiej zgłosił autopoprawkę o zdjęcie 5 tys. zł. z inwestycji w
Bobrownikach i zwiększenie o tą kwotę inwestycji na ul. Królowej Bony.
Przewodniczący poddał pod głosowania projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Komisja 3 głosami "za" przy 4 "wstrzymujących się" zaopiniowała pozytywnie projekt
uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2013-2016 przedstawiła Pani Skarbnik lKucharewicz.
Dyskusji nie było,
Przewodniczący poddał pod głosowania projekt uchwały.
Komisja 4 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" zaopiniowała pozytywnie projekt
uchwały.

Ad.S
Wolne wnioski
Radny S.Sawicki zapytał czy przejęcie dworca wiąże się również z przejęciem uLTorowej?
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że przejęcie obejmuje ul.Torowa, budynek dworca
terenem po dworcu PKS.



Radny S.Sawicki zapytał czy Burmistrz był na spotkaniu w Suwałkach odnośnie trasy
viaBaltica.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że było to spotkanie w sprawie likwidacji połączenia
Sokółka-Suwałki. Połączenie to zostaje i będzie to dofinansowane ze środków województwa.
Radny S.Sawicki zwrócił też uwagę że w związku z inwestycją przebudowy budynku na
ul.Majowej żeby zająć się urealnieniem listy oczekujących osób na przydział mieszkania.

Protokółowała
Joann Korzeniewska

Przewodniczył
Piotr Kułakowski


